
 Katarina   

Protokoll fört vid styrelsemöte den 19 oktober 2022   
På Nytorgsträffen 
 
Närvarande:  Anne Sandquist ordförande 
   Lars Rawet  vice ordförande 

Kerstin Tovesson studieorganisatör 
  Annika Thiam sekreterare 
  Lena Nylöf  ledamot 
  Katarina Lovén ledamot 
  Marie Abou Touma ersättare 

Tommy Widell adjungerad it-ansvarig 
Lisbeth Gustad adjungerad 

 
Förhinder:  Maj Lovén 
   Inge Gustafsson 
 

1. Mötet öppnades av Anne som hälsade deltagarna välkomna. 
 

2. Föreslagen dagordning godkändes. 
 

3. Föregåendes mötes protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
 

4. Kommande möte, Höstmöte den 27 oktober – verksamhetsplan och budget 
Verksamhetsplanen som utskickats till styrelsemedlemmarna godkändes. Den ska 
tillsammans med dagordning och budget skickas till medlemmarna inför höstmötet. 
Budgeten genomgicks, förslag på att ta bort subventionen för hemliga resan godtogs inte 
av styrelsen. 
Budgeterad kostnad för resor höjdes från 6 000 till 10 000 kronor. Budgeten får därmed 
ett underskott om 8 400 kronor. 
Förslag föreligger om att kunna begränsa kontorskostnaderna genom att välja ett enklare 
papper till programmet. 
I dagordningen föreslås oförändrad medlemsavgift till föreningen. Riksorganisationen 
kommer att höja med 10 kronor, total avgift till PRO blir då 370 kronor/år. 
Höstmötet kommer att inledas med mötesförhandlingarna, därefter serveras maten och till 
kaffet underhåller kören. 

 
5. Pubträffarna 

Antalet deltagare på Pubträffarna har sjunkit. Styrelsen beslöt därför att sänka antalet 
träffar under våren till två. Medlemmar i andra PRO-föreningar deltar för samma kostnad 
som medlemmarna i Katarina. 

 
6. Rapporter 

a) Ekonomi, redovisning utsänd av kassören som ej närvarade på dagens möte. 
b) Medlemmar, för närvarande cirka 500 medlemmar. 
c) Distriktet, dialogmöte den 5 oktober, Lena och Anne deltog. Konstaterades att vi bör 

trycka på angående avgivna löften. Politiker bör bjudas in för en hearing med 



möjlighet att ställa frågor. Hearingen kan eventuellt hållas tillsammans med övriga 
PRO-föreningar på Södermalm. 

d) Facebook, Lisbeth och Tommy fortsätter. Enstaka klagomål på att vår sida är svår att 
hitta till har inkommit. Lisbeth tar upp frågan på höstmötet. 

 
7. Datum för planering av våren – tidplan och program 

Frågan bordläggs och tas upp vid nästa styrelsemöte. Katarina, som inte kommer att kunna 
närvara vid nästa möte, vill ta upp försäkringar vid något av vårens medlemsmöten. 

 
8. Övriga frågor 

Middagen den 20 oktober för avgående styrelseledamöter, cirkelledare, festkommittén, 
styrelsen samlas 15:00 för förberedelser. Gästerna anländer 17:00. 
Konsumentgruppen kommer inom de närmaste dagarna genomföra prisundersökningen. 
Genomgång av resultatet sker i början av november. Samordna med övriga 
Söderföreningar så att besök på samma butiker förhindras. 
Från Pensionärsrådet meddelas att ett överskott finns i budgeten trots ökat antal 
ansökningar om äldreomsorg. Hemtjänstens timmar har utökats. Budget ska presenteras 
16 november. 
Utbildningsdag om den nya Äldreomsorgslagen m.m. genomförs i november. 
Tillgängligheten till Äldre direkt bör förbättras. Ett antal knappval måste göras och 
väntetid upp till 30 minuter har noterats. Frågan bör tas upp på högre ort. 
 
Noteras att vi opponerat oss mot alkoholförbudet i stadsdelsnämndens lokaler. 
 
Äldre lots, som är hjälp att slussa till rätt instans, tas upp på ett medlemsmöte. 

 
9. Nästa möte 

Nästa möte hålls den 16 november kl. 10:00 i Nytorgsträffen. 
 

10. Avslutning 
Anne tackade deltagarna för visat intresse och avslutade mötet. 

       
 
        Vid Protokollet   Justeras 
 
 
         Annika Thiam   Anne Sandquist 
 


